
 

Arbetstidsarbetet och AST akademisk specialisttjänst 

När det gäller förkortade veckoarbetstider och återhämtning är vi i flera samtal med 

arbetsgivare på alla nivåer och inom regionen, kommunerna och inom privat verksamhet. 

Inom en del arbetsplatser faktiskt så nära avtalstecknande vi kan, men tyvärr kan vi i nuläget 

inte avslöja var och hur, men så fort vi kommer i land kommer vi via förtroendevalda, 

kommande medlemsutskick och genom media visa våra framgångar. 

Vi har kommit längre bland våra kommuner, en del beslut har inte fattats ännu och på något 

ställe ligger beslutet nu i politikernas händer. Även här återkommer vi så fort vi kommit 

framåt och fått till fler avtal. 

I regionen har vi pågående samtal kring förbättringar kring deras egna utbildningstjänster, vi 

vill fortfarande skriva egna kollektivavtal och det finns mycket som behöver förbättras. 

 


